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EGP 1.2 Billion Cooperation Protocol Between Raya 
Information Technology and Suez Canal Bank  

 
Raya Information Technology, a subsidiary of Raya Holding for Financial 
Investments, has signed a cooperation protocol with Suez Canal Bank, 
under which Raya Information Technology will receive credit facilities 
amounting to EGP 1.2 billion. 
 

This cooperation comes as part of Suez Canal Bank's efforts to support 
Egypt’s technology sector and deepen its commercial partnerships, 
opening new horizons for future collaborations with strategic partners 
through providing credit facilities that enable them to expand their 
business operations and achieve their strategic goals. 
 

The signing ceremony was attended by Engineer Hisham Abd El Rasoul, 
CEO of Raya Information Technology, Mr. Hossam Hussein, CFO of Raya 
Holding for Financial Investments, Mr. Akef El Maghraby, CEO and 
Managing Director of Suez Canal Bank, Mr. Shehab Zidan, Deputy CEO 
and MD, and Mr. Al Haytham El Kobbrosly, Head of Corporate & 
Investment Banking at Suez Canal Bank, as well as delegations from both 
sides. 
 

From his side, Engineer Hisham Abd El Rasoul, CEO of Raya Information 
Technology, expressed his pleasure with signing the cooperation 
agreement with Suez Canal Bank, indicating that this collaboration marks 
a progressive step for Raya Information Technology to advance its 
presence and expand its business in the Egyptian market. He affirmed 
that this agreement reflects the strength of the company’s financial 
position and its distinguished reputation, which was clearly recognized in 
Suez Canal Bank's evaluation of Raya as one of the leading companies in 
the IT sector. 
 

In this context, Mr. Akef El Maghraby, CEO and Managing Director of Suez 
Canal Bank, stated that this protocol represents a first step toward 
discovering more new opportunities for cooperation between Suez Canal 
Bank and Raya Group. He emphasized the bank's commitment to 
providing financing solutions that cater to the needs of institutions and 
support their growth plans, which in turn contributes to driving 
sustainable economic growth. 
 

Mr. Abd El Rasoul added, "This agreement does not only support of our 
market position, but it also serves the broader vision to drive the digital 
and economic transformation in Egypt, where Raya continues to work 
diligently to be at the forefront of this transformation." He continued by 
saying that the cooperation with Suez Canal Bank is a significant step for 
Raya amidst the current economic challenges, opening wide 
opportunities for growth and innovation. 
 

Abd El Rasoul also emphasized, "This agreement adds to our extended 
track record of collaborations that we established over the past 25 years 
in the Egyptian market. These collaborations have helped the company 
to earn the trust of its clients and solidify its position as a leader in the IT 
sector." 
 

Commenting on the agreement, Hossam Hussein, CFO of Raya Holding 
for Financial Investments, added: "This collaboration with the Suez Canal 
Bank is a vital step in supporting our expansion plans and providing the 
necessary liquidity for our strategic projects. These credit facilities reflect 
the strong trust that financial institutions have in Raya's ability to achieve 
sustainable growth and seize promising opportunities in the information 
technology sector, contributing to strengthening our position in the 
Egyptian market and expanding our business scope.” 

 
-End of Press Release- 

 
 

مليار جنيه بين راية لتكنولوجيا   1.2بروتوكول تعاون بقيمة  

 بنك قناة السويس  و المعلومات
 

إحدىت  وقع المعلومات،  لتكنولوجيا  راية  راية   لشركة  التابعةشركات  ال   شركة 

يتم بمقتضاه   السويس، بنك قناة    بروتوكول تعاون مع،  القابضة للاستثمارات المالية

 مليار جنيه.  1.2ئتمانية بقيمة الامنح شركة راية حزمة من التسهيلات 

 
 

في  التكنولوجيا  قطاع  لدعم  السويس  قناة  بنك  إطار سعي  في  التعاون  هذا  يأتي 

مصر، وتعميق شراكاته التجارية، وهو ما يتيح فتح آفاق جديدة للتعاون المستقبلي 

مع الشركاء، من خلال توفير تسهيلات ائتمانية تمكّنهم من توسيع نطاق أعمالهم 

 وتحقيق أهدافهم الاستراتيجية. 
 

 

انعقدت مراسم التوقيع بحضور السيد عاكف المغربي، الرئيس التنفيذي والعضو 

المنتدب لبنك قناة السويس، والأستاذ شهاب زيدان، نائب الرئيس التنفيذي والعضو 

المُنتدب للبنك، والأستاذ الهيثم القبرصلي، رئيس قطاع تمويل الشركات والخدمات 

السويس، والمهن قناة  ببنك  التنفيذي الاستثمارية  الرئيس  الرسول،  دس هشام عبد 

التنفيذي  الرئيس  حسين،  حسام  والسيد  المعلومات،  لتكنولوجيا  راية  لشركة 

 للقطاعات المالية بشركة راية القابضة للاستثمارات المالية، ووفد من الجانبين.
 

 

راية  لشركة  التنفيذي  الرئيس  الرسول،  عبد  هشام  المهندس  أعرب  جانبه  ومن 

السويس،  قناة  التعاون مع بنك  اتفاقية  بتوقيع  المعلومات عن سعادته  لتكنولوجيا 

مشيراً إلى أن هذه الخطوة تمثل انطلاقة جديدة لشركة راية لتكنولوجيا المعلومات 

السوق المصري. وأكد على أن   نحو تعزيز حضورها وتوسيع نطاق أعمالها في

هذه الاتفاقية جاءت كنتيجة لقوة مركز الشركة المالي وسمعتها المتميزة، وهو ما 

قطاع  في  رائدة  راية كشركة  لشركة  السويس  قناة  بنك  تقييم  في  تجلى بوضوح 

 تكنولوجيا المعلومات. 

 
 

 

وفي هذا السياق، صرح عاكف المغربي، الرئيس التنفيذي والعضو المُنتدب لبنك 

قناة السويس، بأن هذا البروتوكول يعُد خطوة أولى نحو اكتشاف المزيد من فرص 

التعاون الجديدة بين بنك قناة السويس ومجموعة راية، مؤكدًا على حرص البنك 

احتياجات   مع  تتناسب  تمويلية  حلول  تقديم  خطط على  وتدعم  المؤسسات  كافة 

 نموها، مما يسُاهم بدوره في دفع عجلة النمو الاقتصادي. 

 

 

وأضاف عبد الرسول: "هذه الاتفاقية ليست فقط تعزيزًا لأعمالنا التجارية، بل تعُد 

جزءًا من رؤية أوسع لدفع عجلة التحول الرقمي والاقتصادي في مصر، حيث 

تواصل راية عملها الدؤوب لتكون في طليعة هذا التحول". وتابع عبد الرسول بأن 

مهم خطوة  يعُد  السويس  قناة  بنك  مع  التحديات التعاون  ظل  في  راية  لشركة  ة 

 .الاقتصادية الحالية، مما يفتح آفاقاً واسعة للنمو والابتكار

 

 

من  ممتدة  سلسلة  من  جديدة  حلقة  هي  الشراكة  "هذه  أن  الرسول  عبد  أكّد  كما 

أكثر من   التي نعتز بها، والتي أسستها راية على مدار  عامًا في   25الشراكات 

السوق المصري، مما ساعد الشركة على اكتساب ثقة عملائها وترسيخ مكانتها 

 ."كشركة رائدة في مجال تكنولوجيا المعلومات

 

 

ومن جانبه أضاف حسام حسين، الرئيس التنفيذي للقطاعات المالية بشركة راية 

القابضة للاستثمارات المالية: "يمثل هذا التعاون مع بنك قناة السويس خطوة مهمة 

إن  الاستراتيجية.  لمشاريعنا  اللازمة  السيولة  وتوفير  التوسعية  خططنا  لدعم 

ثقة المؤسسات المالية في قدرة راية   الحصول على هذه التسهيلات الائتمانية يؤكد

 .على تحقيق نمو مستدام واستغلال الفرص المتاحة في قطاع تكنولوجيا المعلومات

 

 

 

 - نهاية البيان -
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About Raya Holding 
 
Raya Holding is an auspicious investment conglomerate 
Headquartered in Cairo, Egypt, managing a diversified 
investment portfolio. As the parent company of three 
mature lines of business, and nine up-and coming lines of 
business, Raya Holding operates in the fields of information 
technology (IT), consumer electronics & home appliances 
trading, contact center outsourcing services (CCO), data 
center outsourcing services (DCO), smart buildings, food 
and beverage manufacturing and trading, land transport, 
logistical solutions, light-mobility vehicles, E-payments, and 
non-banking financial services. Raya Holding empowers 
more than 19,961 proficient employees, accommodating a 
wide international customer base from on-ground 
operations spanning Egypt, Saudi Arabia, UAE, Bahrain, 
Poland, and Nigeria.  
 
Raya Holding for Financial Investments is one of the leading 
investments holding companies in Egypt boasting the 
largest market share in its mature lines of business (IT, 
NBFS, Trading, RCX) and aspires to be the market leader in 
its remaining up-and-coming lines of business. Raya Holding 
is listed on the Egyptian Stock   Exchange and is currently 
trading under the symbol “RAYA.CA”. 
 
 

 
 

 نبذة عن راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م. 
 

 

استثمارات مرموقة   المالية هي شركة  القابضة للاستثمارات  شركة راية 

مقرها الأساسي في القاهرة بجمهورية مصر العربية، تقوم بإدارة حافظة  

كونها   الاستثمارات.  من  في متنوعة  النمو  مكتملة  لشركات  الأم  الشركة 

ثلاثة مجالات وشركات قائمة في تسعة مجالات أخرى، تعمل راية القابضة  

الاستهلاكية   الإلكترونيات  تجارة  المعلومات،  تكنولوجيا  مجالات  في 

والأدوات المنزلية، خدمات مراكز الاتصالات، خدمات مراكز البيانات، 

لمواد الغذائية والمشروبات، النقل البري، المباني الذكية، تصنيع وتجارة ا

والخدمات   الإلكتروني  الدفع  الخفيف،  النقل  مركبات  اللوجستية،  الحلول 

المالية غير المصرفية. تعتز شركة راية القابضة بموظفيها الباغ عددهم 

موظف ماهر في شتى المجالات، بجانب قاعدة عملاء 118،961أكثر من  

الواقع التي تنتشر في مصر، السعودية، واسعة من خلال عمليات أرض  

  .الإمارات، بولندا، البحرين ونيجيريا 

 

 

 

 
 

 

 

تعد شركة راية القابضة هي واحدة من شركات الاستثمار القابضة الرائدة 

في مصر حيث تمتلك الحصة السوقية الأكبر في المجالات الثلاثة مكتملة  

الإلكترونيات الاستهلاكية والأدوات  النمو )تكنولوجيا المعلومات، تجارة  

المنزلية، خدمات مراكز الاتصالات( وتسعى أن تكون الشركة الرائدة في 

مدرجة   القابضة  راية  شركة  والقادمة.  الحالية  المجالات  في  الشركات 

ويتم تداول أسهم الشركة تحت رمز   2005بالبورصة المصرية منذ عام  

“RAYA.CA”. 
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For further information, please contact: 
 
Investor Relations, Investments, and Corporate Finance 
Department 
Raya Holding for Financial Investments 
Hossam Hussein 
Ahmed Atia 
Raneem Meligy  
Veronica Michael 
 
T: +2 (0)2 3827 6000 
Email: investor_relations@rayacorp.com 
Website: https://rayacorp.com/ 

 
 

 :الاتصال برجاء ، للمزيد من المعلومات

 

 إدارة الاستثمارات، علاقات المستثمرين وتمويل الشركات 

 راية القابضة للاستثمارات المالية 

 

 حسام حسين

 أحمد عطية 

 رنيم مليجي

 كا مايكلي فيرون 

 

 

  38726000ت: 

 investor_relations@rayacorp.comالبريد الالكتروني: 

 /https://rayacorp.com: ين الإلكتروالموقع 
 

 

 

Shareholder’s Structure 

as of June 30th, 2024 
 

 
 

 هيكل مساهمي الشركة 

 2024 يونيو 30بتاريخ  
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